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Groenbeheer Gemeente Bergen op Zoom 
 
Hallo Wim, Hidde en Ton, 
 
Zoals afgesproken zal ik jullie mijn fotoronde presenteren. Dit om de werkzaamheden van de 
Gemeente Bergen op Zoom onder de aandacht te brengen. 
 
Serie 1 
Elk jaar wordt er in de winter met een klepelbak al het groen/hout kort geslagen. Niet alleen een 
strookje langs de weg maar gewoon de hele lengte van zijn werkarm. Dus tot diep in het talud (6-8 
m). De eerste 2 foto’s zijn bij mij op de Holleweg talud viaduct gemaakt. Was er op dat moment bezig 
om mijn kachelhout te zagen. Er stond eigenlijk al niks maar de trekker met klepelbak is een paar uur 
bezig geweest om zich overal tussen te wringen. Kostbare werkzaamheid??? 
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Serie 2 
De andere foto is het talud van het viaduct aan de Gareelweg…ook steriel dus. 
Nu de volgende schokkende situatie bij de stoplichten rondweg noord – Melanendreef. Het hele 
hoekbosje totaal weggeslagen. Dan bij de Prins Mauritsweg 8 grote eikenbomen weggekapt. Leeftijd 
60 -80 -100 jr.? Met deze eiken was qua gezondheid niks aan de hand. Ken het stukje goed omdat ik 
daar heel vaak door kom omdat mijn bijen er in de buurt staan. Gezonde bomen – verkeerstechnisch 
niet de veiligste bocht maar dat los je ook niet op om deze bomen weg te kappen. In dit geval 
hebben ze de bramen er nog laten staan…volgend jaar? 
Waarom kap: er ligt een stukje grond naast die gebruikt wordt voor teelt producten. Misschien blad – 
schaduw klachten??? Maar dan toch.  
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Serie 3 
Tussen de volkstuinen en de Melanendreef wordt alles ook geklepeld. Schouw pad? Maar toch niet 
zo ruim dat alles ook tussen de bomen weg moet. 
De Melanen zelf. Altijd een mooi stukje geweest van kleine percelen met mooie gesloten begroeiing. 
Echt nog een gevoel van een kleinschalig landschap. 
Niet afgelopen winter maar de winter er voor…alles opgeschoeid en kaal gemaakt. Je kijkt er zo 
dwars door heen. Weg kleinschalig landschap. 
Ook de parkeerplaats moest natuurlijk helemaal doorzichtig worden. 
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Serie 4 
Gelukkig ze doen ook nog iets goed bij het Gertrudes torentje aan de boulevard/Markiezaatsweg. 
Eerst maar een stukje bos uitdunnen en weer lekker fris klepelen. Maar ja een stukje verder hebben 
we grond over en daar zetten we 2.5 rijtjes struiken op. Oogt goed. Net om de bocht in een hoekje 
gras wat andere boompjes….dan wordt het net een parkje. Omdat er bij de Scheldeflat welke 
gesloopt gaat worden en niet alleen mensen er huizen maar ook vleermuisjes.  
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Dan zetten we maar een vleermuizen - paal neer 
heel lekker open en bloot….vleermuizen vliegen 
graag langs objecten maar ja dat maakt in dit 
geval niet uit. En het zonnetje heerlijk bakken. 
 
 
Dit met een klein beetje humor maar toch….. 
 
 

 

 

Serie 5  

Eind maart/ begin april  rijdend over het snelweg 
richting Hoogerheide zag ik de gedane 
werkzaamheden op de hoogte van Groot 
Molenbeek (Groot Molen Beekseweg). Omdat het 
stukje tegen BL-grond ligt, ken ik het heel goed. Vol 
met jonge eiken en andere begroeiing. Je kon 
duidelijk zien dat de afgezaagde stobben uit 
gefreesd waren. Nadien is alles met de klepelbak 
weer netje kort en klein geslagen. Waarom zo’n 
grondige aanpak en waarom moeten de stobben 
uitgefreesd worden (zeer kostbare werkzaamheid – 
hoeveel miljoen heeft Bergen te kort?).  
 
In de stobben kunnen veel insecten hun huis en 
voedsel vinden…enz. kringloop. Zelfs de takken van 
de bomen zijn abnormaal hoog op gesnoeid. Zeker 
omdat ze er elk jaar makkelijk bij moeten kunnen 
voor het strakke onderhoud – klepelen dus  
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Serie 6: Waar blijft dat groen? 

Mijn vermoedens worden bevestigd. Naast de Zanderijen heeft de gemeente een depot en daar 
ligt onze Bergse Diversiteit. Vroeger was chips een afvalproduct maar nu een verdien model…slim 
dan worden de miljoenen schuld wat afgeroomd. Heb mijn fiets op 2 verschillende plaatsen 
neergezet om te laten zien wat de hoogte is. Als je er bij staat is het nog hoger dan op deze foto’s. 
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Tijdens mijn fietstocht ben ik op 2 plaatsen niet geweest: talud viaduct snelweg Bergen – 
Hoogerheide. Daar 2 of 3 jaar geleden ook grondig aangepakt. Daar stond een prachtige hele lange 
krentenstrook…enige in Bergen. Jullie snappen het al deze moest natuurlijk klein en kort. Nooit meer 
teruggekomen. 
 
Twee weken geleden in het bos aan de boszichtweg. Een dunning uitgevoerd…zelfs alle toppen zijn 
uit het bos gehaald om te versnipperen. Bosbouwkundig helemaal fout je haalt het voedsel en leven 
voor de bomen maar ook al het organisme weg. Beeld weer netjes schoon… 
 
WAT IS DE MORAAL VAN DIT VERHAAL. En dat heeft het bijenlandschap ondertekend. Dit is een 
convenant welke heel veel groeperingen ondertekend hebben om hel leefgebied voor bijen en 
vlinders ed. te bevorderen. Zo ook dus Bergen op Zoom.  Biodiversiteit hoog in het vaandel. Zelfs 
onze wethouder Verroen, die is voorzitter van deze club. Hij moest zich schamen!!!! 
 
De schade die nu wordt aangericht door alle werkzaamheden daar heb je zeker 10 tot 15 jr. tijd nodig 
om dit weer te herstellen 
 
Erik Verbogt is de persoon van de gemeente die hierover gaat. Heb hem al eens een keer gesproken 
en wat “gevoeligheden“ aangekaart. Van de argumenten waar hij mee kwam (brandveiligheid 
ed.)  krijg je alleen maar kromme tenen. 
 
Heb met Marike afgesproken om contact met hem te zoeken en een ronde te maken…. 
 
Hoor graag van jullie hoe jullie hierin staan en of we samen een vuist willen maken. 
 
Bedankt en groeten, 
Klaas 
 
21 april 2023 



Hallo Hidde, 
 
Het is weer tenenkrommend. Kreeg dit artikel over het goede beheer van de Gemeente over de 
Heide. Gijs van de Sande werkt voor de Bosgroep die het beleid uitstippelt voor BoZ. Mooi om te 
lezen dat er een hele lange wal wordt neer gelegd van boomstammen en wortelstronken. Goed bezig 
voor beestjes zoals pissebedden, kevers en larven.  Voeding voor de bodem!  MAAR een kleine 200 m 
een mooie gesloten houtwal/singel opengooien en weer met de bekende hout klepelbak er over 
heen vliegen om toch maar alles kort en klein te krijgen. Snap het niet waarom deze singel open- 
gegooid moet worden. Perceel is volgens mij ook met een deal naar de BoZ gekomen, dus 
overhangende takken geen probleem. Je kan op de foto’s zien dat er een ruiterpad naast ligt wat al 
jaren goed functioneert???  
 
Mijn vraag is of je deze informatie kan toevoegen aan de mail die je al samengesteld hebt. Om er 1 
document van te maken. Weer iets om ze mee om de oren te slaan. Zet je nog een mail door met de 
bij behorende foto’s.  
 
Hoop dat het gaat lukken en dat je deze 2 foto’s goed kan kantelen. 
 
Succes en bedankt, 
Klaas 
26 mei 2023 
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